

Canada Revenue Agency - Agence du revenu du Canada
Statement of Security Transactions
État des opérations sur titres

Gayathri Upparapati
 Unit 414-609 Davenport Road
 Waterloo ON N2L6H9
 CA

Name and Address of Dealer or Dealer in Securities
 Nom et adresse du négociant ou courtier en valeurs

Canadian ShareOwner Investments Inc.
 241 Spadina Avenue, 3rd Floor
 Toronto, ON, M5T 2E2

Account: H49781703CAD

Year 2020 Année	10 Report Code O Code du feuillet	11 Recipient Type 1 Type de bénéficiaire	12 Recipient Identification Number 684309404 Numéro d'identification du bénéficiaire	13 Foreign Currency Devises étrangères
-----------------------	--	---	---	--

14 Date MM/DD MM/JJ	15 Type Code of Securities Code de genre de titres	16 Quantity of Securities Quantité de titres	17 Identification of Securities Désignation des titres	20 Adjusted Book Cost ¹ Coût du livre ajusté ¹	21 Proceeds of Disposition Produits de disposition
07/13	SHS	1.00	Shopify Inc (Class A)	\$1,371.80 CAD	\$1,419.37 CAD
07/30	SHS	2.00	Shopify Inc (Class A)	\$2,657.31 CAD	\$2,648.44 CAD
07/31	SHS	7.00	Shopify Inc (Class A)	\$9,300.57 CAD	\$10,220.00 CAD
09/03	SHS	7.00	Shopify Inc (Class A)	\$9,222.05 CAD	\$10,329.83 CAD
09/03	SHS	1.00	Shopify Inc (Class A)	\$1,317.44 CAD	\$1,487.21 CAD
10/14	SHS	9.00	Shopify Inc (Class A)	\$11,840.04 CAD	\$12,916.17 CAD
11/24	SHS	10.00	Docebo Inc	\$478.40 CAD	\$624.70 CAD
11/26	SHS	25.00	Suncor Energy, Inc.	\$522.50 CAD	\$573.25 CAD
12/03	SHS	10.00	Lightspeed POS Inc	\$456.20 CAD	\$710.10 CAD
12/10	SHS	10.00	Adobe Inc	\$6,208.68 CAD	\$6,248.02 CAD
12/14	SHS	60.00	Facedrive Inc	\$963.00 CAD	\$970.20 CAD
12/18	SHS	8.00	Shopify Inc (Class A)	\$10,527.93 CAD	\$11,522.16 CAD

Total Proceeds of Disposition Total des produits de disposition	Total Adjusted Book Cost Total de la valeur comptable	Total Realized Gains/Losses Total des gains / pertes réalisés
\$59,669.45 CAD	\$54,865.92 CAD	\$4,803.53 CAD

The securities transactions on this form are disclosed to the Canada Revenue Agency. These transactions are to be reported on your annual income tax return. Please retain for income tax purposes, as no other form will be issued.
 Privacy Act

Les opérations sur titres apparaissant sur ce formulaire sont déclarées à l'Agence du revenu du Canada. Ces opérations doivent être inscrites sur votre déclaration de revenus annuelle. Veuillez les conserver aux fins d'impôt car aucun autre formulaire ne vous sera émis.

Canada Revenue Agency - Agence du revenu du Canada
Statement of Security Transactions
 État des opérations sur titres

Gayathri Upparapati
 Unit 414-609 Davenport Road
 Waterloo ON N2L6H9
 CA

Name and Address of Dealer or Dealer in Securities
 Nom et adresse du négociant ou courtier en valeurs

Canadian ShareOwner Investments Inc.
 241 Spadina Avenue, 3rd Floor
 Toronto, ON, M5T 2E2

Account: H49781703CAD

Year 2020 Année	10 Report Code O Code du feuillet	11 Recipient Type 1 Type de bénéficiaire	12 Recipient Identification Number 684309404 Numéro d'identification du bénéficiaire	13 Foreign Currency Devises étrangères
-----------------------	--	---	---	--

¹ Adjusted book cost is the initial outlay or price paid or payable for a particular security or debt investment. The investor should be aware that they may have to make adjustments to the amount indicated in box 20. We have performed the necessary due diligence to prepare this slip accurately based on the available information.

"NA" is displayed in box 20 when we are unable to accurately determine the adjusted book cost associated with a disposition. Investors are responsible to calculate their adjusted book cost for the disposition and report it on their tax return.

¹ Le coût comptable ajusté est le coût initial ou le prix payé ou payable pour un titre ou un placement spécifique. L'investisseur doit être conscient qu'il peut avoir à faire des ajustements au montant indiqué à la case 20. Nous avons effectué les vérifications nécessaires pour préparer ce feuillet précisément sur la base des informations disponibles.

« NA » s'affiche dans la case 20 lorsque nous ne sommes pas en mesure de déterminer avec précision le coût comptable ajusté associé à la disposition d'un titre. Les investisseurs sont responsables de calculer le coût comptable ajusté de la disposition et de l'inscrire à leur déclaration de revenus.

The securities transactions on this form are disclosed to the Canada Revenue Agency. These transactions are to be reported on your annual income tax return. Please retain for income tax purposes, as no other form will be issued.
 Privacy Act

Les opérations sur titres apparaissant sur ce formulaire sont déclarées à l'Agence du revenu du Canada. Ces opérations doivent être inscrites sur votre déclaration de revenus annuelle. Veuillez les conserver aux fins d'impôt car aucun autre formulaire ne vous sera émis.

Under the Income Tax Act, you have to give your social insurance number (SIN) on request to any person who prepares an information slip for you. If you do not have a SIN, apply for one at any Service Canada Centre.

Completing your income tax and benefit return

This information slip does not have to be attached to your income tax return, but you have to keep it in case the CRA requests it. This information slip reports the amount paid or credited to you for securities you disposed of or redeemed during the year indicated. These transactions may be on account of income or capital. For more information, see Interpretation Bulletin IT-479, Transactions in Securities. You can get a copy of this bulletin by going to canada.ca/cra-forms or by calling **1-800-959-8281**.

If you are an individual having to file a T1 return, report transactions on account of capital on Schedule 3. You can report transactions on account of income as either business income (line 135 of your income tax return) or, for debt obligations in bearer form, as investment income (line 121 of your income tax return).

Box 20 – The amount in box 20 may or may not reflect your adjusted cost base (ACB) for the purpose of determining the gain or loss from the disposition of the security. You are required to make the adjustments, as needed, to the amount indicated in box 20, at the time of determining and reporting your gain or loss from the disposition.

You may have to pay taxes by instalments. For more information, go to canada.ca/taxes-instalments or call at **1-800-959-8281**.

En vertu de la Loi de l'impôt sur le revenu, vous devez fournir, sur demande, votre numéro d'assurance sociale (NAS) à toute personne qui établit un feuillet de renseignements à votre nom. Si vous n'avez pas de NAS, vous devez en obtenir un auprès d'un Centre Service Canada

Comment remplir votre déclaration de revenus et de prestations

Vous n'avez pas à joindre ce feuillet de renseignements à votre déclaration de revenus, mais vous devez le conserver pour pouvoir nous le fournir si on en fait la demande. Ce feuillet indique les montants qui vous ont été payés ou crédités pour les titres que vous avez vendus ou rachetés durant l'année. Ces opérations peuvent être considérées au titre de revenu ou de capital. Pour en savoir plus, lisez le bulletin d'interprétation IT-479, Transactions de valeurs mobilières, que vous pouvez obtenir en allant à canada.ca/arc-formulaires ou en composant le **1-800-959-7383**.

Si vous êtes un particulier qui doit produire une déclaration T1, déclarez les opérations au titre de capital à l'annexe 3. Vous pouvez déclarer les opérations au titre de revenu comme revenu d'entreprise (ligne 135 de votre déclaration de revenus) ou comme revenus de placements (ligne 121 de votre déclaration de revenus), s'il s'agit d'un titre de créance au porteur.

Case 20 – Il se pourrait que le montant de la case 20 indique votre prix de base rajusté (PBR) aux fins du calcul du gain ou de la perte d'une disposition d'un titre. Au moment d'établir ou de déclarer votre gain ou votre perte provenant d'une disposition, vous êtes tenu d'effectuer des rajustements, lorsque requis, au montant indiqué dans la case 20.

Il se peut que vous ayez à payer votre impôt par acomptes provisionnels. Pour en savoir plus, allez à canada.ca/impots-acomptes-provisionnels ou composez le **1-800-959-7383**.